

Notulen ALV - SV De Rode Loper - 27 augustus 2025



1. Opening

19:41 opent de vergadering

2. Ingekomen stukken en mededelingen

De voorzitter vertelt over Victor van Bergenhenegouwen, die op 15 augustus overleden is als gevolg van een hersenbloeding. Het afscheid was op 21 augustus, maar pas op 23 augustus is de rouwkaart gevonden in de brievenbus. Er wordt een moment stilte ingelast. Victor is in 2010 lid geworden en was een trouw en graag gezien lid. Daarnaast heeft hij ook de rol van penningmeester waargenomen. De voorzitter geeft aan dat er nog een kaart wordt verstuurd naar Victor's vrouw. Henk Dissel herinnert de zaal dat Victor in 2013 de externe bokaal heeft gewonnen.

3. Presentielijst t.b.v. het aantal stemmen en machtigingen

Leden: Hendrik Aldenberg, Kees van Asperen, Mattieu Bastiaanse, Marcel Bijlsma, Marcel de Boer, Simon van Dijk, Henk Dissel, Nonso Ezeoke, Arnold van Gelder, Els Goudriaan, Wim van Hoek, Peter Hoogakker, Justus van Iterson, Jan Jansen, Jaap Kamminga, Hans Nijland, Gert-Jan van Oostenbrugge, Toon van der Ouderaa, Laurens Pollmann, Herman van der Ploeg, Jan Prins, René de Ruiter, Coen Stehouwer, Simon Steier, John Temming, René Verheesen, Jacco Vermeulen (22:28), Kees Volkers.

Afwezigheid met kennisgeving: Daniël Wendt, Frans Ruiter en Jacques van Gelder hebben zich schriftelijk afgemeld.

Machtigingen: 5

Totaal stemgerechtigd: 7 bestuursleden, waaronder 2 die zijn afgetreden en 1 die is verkozen, 27 leden (28 vanaf 22:28) en 5 machtigingen (na de pauze wordt de zesde machtiging bekendgemaakt en Jacco stemt zelf vanaf 22:28) maakt 39 stemmen en na de pauze 40.

Er is een ingekomen stuk van Simon Tijhuis waarin hij aangeeft zichzelf kandidaat te stellen als bestuurslid. Zijn beweegredenen zijn clubliefde, betrokkenheid en hij wil graag een steentje bijdragen.

De volgende machtigingen: Freek Bax machtigt Jesse van den Hof, Almer Toby machtigt Arnold van Gelder, Mike Harzevoort machtigt Mattieu Bastiaanse, Eric van Aart machtigt Geurt van de Wal, Jacco Vermeulen machtigt Pieter Bakker. Daniël Wendt, Frans Ruiter en Jacques van Gelder hebben zich schriftelijk afgemeld.

Agendapunt 5.j. is op verzoek van Els toegevoegd, betreft de initiatieven voor vrouwelijke leden. Arnold uit zijn onvrede over het toevoegen van commentaar van het bestuur over zijn voorstel over de kennemer combinatie trainingen.

Volgens de secretaris diende de toevoeging uitsluitend ter verduidelijking waarom er vorig jaar niet voor gekozen is, en niet om een mening te geven.

4. Notulen en besluitenlijst van de Algemene Ledenvergadering van 28 augustus 2024

Kees van Asperen geeft aan dat het woord 'oud' in het jaarverslag van de Secretaris nogmaals werd genoemd, ondanks dat hij vorig jaar had gevraagd of het kan worden veranderd naar een ander woord.

Verder geen op- of aanmerkingen en de notulen worden vastgesteld.

5. Jaarverslagen 2024-2025

a. Secretaris

De secretaris heeft geen toevoegingen en er zijn geen vragen. Het verslag wordt vastgesteld.

b. Wedstrijdleider intern

Marcel vertelt over zijn gezondheid en dat hij daardoor minder actief betrokken kon zijn dan hij wilde. Vervolgens worden Nikos Kasomoulis, Simon Steier, Chris Regeling, Jan Prins, Coen Stehouwer en Nonso Ezeoke gefeliciteerd met het winnen van respectievelijk de ratingprijs tot 1810, de ratingprijs tot 1670, de beker, het snelschaakkampioenschap, het knock-out toernooi en het kampioenschap en de ratingprijs.

Geen op- of aanmerkingen en het verslag wordt vastgesteld

c. Wedstrijdleider extern

Wim geeft aan dat vorig jaar het vijfde team sterker is gemaakt dan het zesde team en dat daardoor het zesde team laatste is geworden. Daarnaast geeft Wim aan dat vanwege een ongelukkige indeling het zesde team in een sterkere poule zat dan het vijfde team. Wim heeft dit aangegeven bij de bond en kreeg als reactie dat dit kwam door het automatische indelingssysteem. Er werd niet met de hand gecontroleerd en er werd verteld dat komend jaar de handmatige controle wel zal plaatsvinden.

Thom geeft aan dat volgens het reglement wordt ingedeeld en dat daardoor sterkere spelers in het vijfde team komen in plaats van het zesde.

Els vraagt of spelers van de laagste twee teams op basis van rating gemengd kunnen worden, indien beide teams in de laagste klasse spelen.

Marcel Scholten zegt dat dit het beste via een voorstel in de ALV kan worden ingediend.

Thom geeft aan dat dat dit jaar niet aan de orde is.

Thom Zwamborn, Hendrik Aldenberg, Daniel Weise, Daniël Wendt, Geurt van de Wal, Marcel de Boer, Martijn Eefting, René Verheesen en Loek Langeveld worden gefeliciteerd als topscorers van respectievelijk SOS 1 tot en met SOS 6 en KNSB 1 tm 3.

Hendrik Aldenberg wordt voor het tweede jaar op rij gefeliciteerd met het winnen van de externe bokaal met een score van 8.5 uit 12.

d. Materiaalcommissaris

De materiaalcommissaris geeft als addendum aan zijn verslag dat er niet 23 sets digitale stukken zijn, maar 24 sets plus nog een aantal losse stukken.

Wim vraagt waar we de 2 extra klokken vandaan komen.

Henk van Lingen geeft aan dat dit mogelijk is gebeurd bij het verhuren van de klokken bij een extern toernooi.

e. Kascommissie

Marcel Bijlsma en Jaap Bikker waren op 15 augustus op bezoek bij de penningmeester om de kascontrole uit te voeren.

Marcel ligt toe dat er een gedegen administratie is aangetroffen en er vooruitgang is geboekt met aanzien van controles. Hij dankt de penningmeester voor de zorgvuldige boekhouding.

f. Penningmeester

Er zijn geen op- of aanmerkingen op het jaarverslag en het verslag wordt vastgesteld.

g. Décharge bestuur

Per acclamatie wordt decharge verleend aan het bestuur voor het gevoerde beleid.

h. Mondelinge toelichting Clubblad de Balans

Henk van Lingen deelt mee dat de nieuwe methode van het opstellen van de balans succesvol is gegaan. Timo heeft dit jaar geholpen met het ophalen van kopij. Henk vertelt dat Jens Steenmetz vanwege studielasten zich heeft afgemeld voor de Rode Loper als lid en als eindredacteur. Daarnaast geeft Henk aan dat Jacco Vermeulen zichzelf beschikbaar heeft gesteld om een deel van de taken van Jens over te nemen en dat Jacco de afgelopen jaren de redactie al hielp.

Arnold vraagt of er een gat valt omdat er een persoon minder meehelpt.

Kees Volkers stelt zich beschikbaar indien er een extra persoon nodig is.

Henk van Lingen doet ook de oproep voor iemand die de verantwoordelijkheid op zich wil nemen bij het distribueren van de Balans.

i. Mondelinge toelichting Totocommissie

Marcel Scholten bedankt René de Ruiter voor zijn inzet voor de Totocommissie. Marcel geeft aan te stoppen en John Temming stelt zich beschikbaar om te helpen. Marcel ligt toe dat door de inbraak de totocommissie met een negatief saldo begon maar dat inmiddels de kas op 24 euro staat en dat bij de eerste keer de Toto gegarandeerd valt.

j. Els: Initiatief voor vrouwelijke leden

Joly, Thom en Els hebben dit seizoen samen geprobeerd meer vrouwen aan de club te binden. Els heeft bij toernooien aan vrouwen gevraagd waarom er bij hun vereniging niet meer vrouwen zitten en wat de hindernissen zijn. Els vermoedt dat het komt doordat vrouwen eerder bij een club gaan spelen als er al vrouwen zijn. Ze geeft daarnaast aan dat het moeilijk is om vrouwen aan te trekken, omdat er ook maar weinig vrouwelijke aanlopers zijn.

Coen geeft aan dat hij dit de gezelligste club van Utrecht vindt en dat wij de gezellige kant beter kunnen benadrukken. Hij stelt voor om nieuwe leden een buddy te geven.

Mattieu vindt het jammer dat er weinig met vrouwelijke aanlopers wordt gedaan en geeft als tip om bijvoorbeeld te bellen of mailen met vragen voor hun beweegredenen om wel of niet te komen.

Marcel Scholten brengt in dat dit jaar slechts één vrouwelijke aanloper is geweest en dat was Charley, en zij kwam dit jaar ook niet voor het eerst.

Justus stelt voor om een uitvraag te doen via de mail voor wie open staat om buddy te worden van nieuwe leden.

Henk van Lingen staat achter dit idee.

Kees Volkers geeft aan dat voor nieuwe vrouwelijke leden ook naar voormalige leden kan worden gekeken. Hij kaart daarbij aan dat Marjolein Swinkels weer Rode Loper is geworden en dat ex-leden Martijn Faber en Tanja Veenstra hier wellicht ook weer toe bereid zijn.

John stelt een Thema-avond voor waarbij vrouwen gratis consumptie kunnen krijgen.

Arnold brengt in dat er voor aanlopers wel degelijk rekening wordt gehouden en Henk van Lingen beaamt dat met aanlopers rekening wordt gehouden tijdens het indelen.

k. Bedankjes leden

De voorzitter bedankt de volgende leden voor hun verdiensten dit jaar

Lid	Bijdrage
Peter Das	Combinatierubriek Balans
Jens Steenmetz	Balansredacteur
Mattieu Bastiaanse	Teamcaptain 2e SOS + schoonheidscommissie
Marcel Bijlsma	Kascommissie
Hans Nijland rondfietsen balans	Rondbrengen Balans
Herman van de Ploeg	Rondbrengen Balans
Arnold van Gelder	Webforum + Rondbrengen Balans
Jacco Vermeulen	Webforum + Balans
Timo Können	Rondbrengen Balans + redactie
Thailo van Ree	Captain eerste team
Chris Regeling	Captain derde team
Geurt van de Wal	Rondbrengen Balans + teamcaptain 2e SOS team
Jaap Bikker	Kascommissie
Eric van Aart	Koningsdagkraam
Henk Dissel	Schoonheidscommissie + koningsgambiet thema-avond
Hendrik Aldenberg	Schoonheidscommissie + Koningsgambiet thema-avond
Els Goudriaan	Teamcaptain zesde SOS team
Almer Toby	Teamcaptain tweede KNSB team
René de Ruiter	Totocommissie
René de Korte	Rapid-toernooi
Joyce en Henny	Uitstekende barservice

Mattieu bedankt namens de continuïteitscommissie het bestuur.

6. Verkiezing Bestuur

Pieter en Martijn verlaten na enkele jaren het bestuur.

De voorzitter spreekt zijn waardering uit voor het werk dat Pieter en Martijn de afgelopen jaren hebben geleverd en dankt hen hiervoor.

De voorzitter licht toe dat Marcel Scholten de rol van penningmeester komend jaar gaat bekleden en dat Simon Tijhuis de rol van intern wedstrijdleider op zich wil nemen.

Marcel en Thom worden per acclamatie herkozen.

Simon Tijhuis heeft aangegeven dat hij intern wedstrijdleider wil zijn, omdat hij zich actief wil inzetten voor de club en iedere week al aanwezig is.

Leon wil graag zijn steentje bijdrage aan de Rode Loper omdat hij de club een warm hart toedraagt en hij wil de functie van Pieter als materiaalcommissaris overnemen.

Simon en Leon worden per acclamatie als bestuursleden benoemd.

7. Verkiezing kascommissie

De leden stemmen per acclamatie in met de benoeming van Jaap Bikker, Peter Das en Henk Dissel (als reservelid) tot de kascommissie.

8. Verkiezing Rapidcommissie

Henk van Lingen legt uit dat René de Korte dit jaar weer beschikbaar is voor de rapidcommissie, maar René staat open om zijn plek aan een ander lid te geven.

Arnold ziet graag dat het rapidtoernooi op de dichtstbijzijnde zaterdag van de verjaardag van de Rode Loper (25 november) wordt gevierd, maar dat dit ieder jaar met 1 à 2 weken afwijkt.

Henk van Lingen licht toe dat dit komt doordat de desbetreffende zaterdag bijna altijd op een competitie-zaterdag valt of tijdens een ander toernooi en dat daardoor wordt gekozen voor een geschiktere dag.

Arnold stelt voor om het toernooi te plannen voordat de KNSB de competitiedagen bekend maakt of om dit te plannen direct nadat de KNSB dagen gepland zijn zodat andere toernooien hun toernooi plannen aan de hand van onze speeldata in plaats van andersom.

Simon van Dijk brengt in dat de speeldata al bekend zijn voor 2026/2027.

Wim van Hoek zegt dat hij geen enkele waarde hecht aan de geboortedatum. Hij ziet liever een sterk toernooi.

9. Verkiezing Continuïteitscommissie

Jaap Kamminga en Mattieu Bastiaanse willen ook komend jaar weer de continuïteitscommissie bemannen. Daarnaast heeft Pieter Bakker zich ook beschikbaar gesteld als derde lid.

Ze worden per acclamatie benoemd tot de continuïteitscommissie.

10. Uitslagen enquête

De voorzitter bespreekt de resultaten van de enquête, hier zijn ze samengevat. Door het tijdig sturen van een reminder is dit jaar de enquête door 43 personen ingevuld. De enquête wordt onder andere gebruikt om bestuurskandidaten te zoeken. De vraag over interesse in externe spelen is een extra check naast de eerdere interesse-uitvraag. Over clubkleding is de club verdeeld en Henk geeft aan dat de teams hier zelf over kunnen beslissen. Daarnaast wordt de Balans met plezier gelezen en is het overgrote deel van de leden tevreden met de interne competitie; enkele leden willen meer rapidavonden.

15% van de ondervraagden wil iemand coachen onder het meeloperconcept en 15% wil gecoacht worden. Laurens Pollmann stelt voor om deze leden met elkaar te verbinden.

Pauze

De vergadering wordt om 21:10 gepauzeerd en wordt om 21:25 hervat.

De secretaris geeft aan dat er nog één machtiging is binnengekomen. Simon Tijhuis machtigt Marcel Scholten om namens hem te stemmen.

11. Bestuursvoorstellen

a. Voorstel Samenstelling Kascommissie (bijlage 1)

Pieter legt het voorstel uit. Hij vertelt dat het doel van het voorstel is om net als voorgaande jaren een gedegen kascommissie te krijgen en hiermee de kascommissie toekomstbestendig te maken. Daarnaast is het voorstel bedoeld om schriftelijk selectieregels vast te leggen die in werkelijkheid al worden gebruikt.

Arnold vraagt waarom niet 21 jaar in plaats van 18 jaar en dat mensen al langer lid zijn.

Justus reageert dat men vanaf 18 jaar al een verscheidenheid aan rechten heeft, zoals stemmen en het opzetten van een bedrijf.

Geurt ziet een tegenstrijdigheid in de eerste en laatste selectieregel. In de eerste regel staat dat de ALV een commissie kiest, en in de laatste regel kiest het bestuur vooruitlopend op goedkeuring van de komende ALV, conform bovenstaande eisen, alvast een extra lid. Geurt wil de laatste selectieregel schrappen.

Pieter stelt voor het woord benoemt te vervangen door vraagt. De zaal stemt in.

Het voorstel waarbij het woord 'benoemt' wordt vervangen door 'vraagt' wordt aangenomen met 39 stemmen voor, 0 tegen en 1 onthouding.

b. Voorstel herstel oude structuur ALV (bijlage 2)

Henk van Lingen legt kort het voorstel voor. Het is lastig om de bekers tijdig gegraveerd te krijgen voor het knock-outtoernooi en daarom is het handiger om de huldiging tijdens de ALV te houden. Daarnaast was om 19:30 beginnen bedoeld om achteraf nog een toernooi te spelen, maar daar is meestal geen tijd meer voor en is tegenwoordig vervangen door de schoonheidsprijs.

Jaap stelt een amendement voor om in plaats van 20:00 de ALV om 19:45 te beginnen, om het gelijk te trekken aan de clubavond. De zaal stemt in.

38 stemmen voor, 0 tegen, 2 onthoudingen.

c. Begroting 2025-2026

Laurens geeft aan dat er een groot verlies is begroot ten opzichte van voorgaande jaren. En dit is nog inclusief de voorjaarsdonaties en subsidie van gemeente.

De voormalig penningmeester legt uit dat de kosten stijgen door indexatie van huurprijzen en de contributie aan de KNSB. Daarnaast is onze contributie al enkele jaren niet verhoogd. Vervolgens brengt de voormalig penningmeester in dat na een aantal jaar winst, dit jaar een verlies van 80 euro is geleden en dat het niet erg is om een jaar verlies te lijden omdat we een ruim eigen vermogen hebben. Wel geeft de penningmeester aan dat er een contributieverhoging aan zit te komen, maar dat dat dit jaar nog niet hoeft.

Laurens vraagt of contributieverhoging de enige manier is voor hogere inkomsten.

De voormalig penningmeester geeft aan dat er in het verleden ook sponsoring is geweest en er kan gevraagd worden naar een grotere voorjaarsdonatie.

John zegt dat een jaar verlies in het verleden ook geen probleem was. Daarnaast beaamt John dat de voorjaarsdonatie een goede manier is om wat extra geld binnen te krijgen.

Kees van Asperen vraagt of er nog nieuwe digiborden worden aangeschaft.

Henk van Lingen zegt dat er nu geen reden is tot het kopen van meer dan 24 houten borden, maar dat in de komende jaren wel de houten borden uit 2011 vervangen dienen te worden.

De begroting wordt ingestemd met 40 stemmen voor, 0 onthoudingen en 0 stemmen tegen.

d. Indeling teams extern

De extern wedstrijdleider geeft aan dat er een paar wijzigingen zijn gemaakt sinds het voorstel dat is rondgestuurd vorige week. De eerste wijziging is dat het vriendenteam van Kees Volkers het derde KNSB-team is in plaats van het vierde. Henk van Lingen geeft daarvoor 3 overwegingen. Allereerst prefereert het vriendenteam een poule die zich voornamelijk in Noord-Holland bevindt ten opzichte van de omgeving Utrecht. Ten tweede heeft het team hoogstwaarschijnlijk een hogere rating en moet het team reglementair ook het hogere team zijn. Tot slot is het handig voor het andere team dat invallers niet ver hoeven te reizen. Els zegt dat er een lid tekort is voor het zesde team.

Een andere wijziging in het voorstel ten opzichte van hetgeen is rondgestuurd is dat Wouter Visser zich heeft teruggetrokken omdat hij bij Paul Keres in een hogere klasse kon spelen.

Jacco heeft zichzelf beschikbaar gesteld om dit gat op te vullen. Laurens geeft ook aan dat hij waarschijnlijk wel een paar wedstrijden kan spelen.

Henk van Lingen legt uit dat de KNSB-reglementen zijn gewijzigd waardoor spelers in de vijfde en zesde klasse niet meer verplicht zijn tot het spelen van minimaal 2 partijen. In de vijfde en zesde klasse hoeft slechts de sterkste speler één wedstrijd te spelen.

Simon van Dijk vraagt waarom sommige teams twee captains hebben.

Thom geeft aan dat in de enquête beide hebben aangegeven captain te willen zijn.

Henk Dissel vindt het zorgelijk dat twee leden, Thailo van Ree en Wouter Wouter Visser, niet meer extern voor de Rode Loper willen spelen.

Henk van Lingen brengt in dat Thailo in het verleden altijd voor Paul Keres heeft geschaakt en daar ook clubbinding mee heeft.

Kees van Asperen geeft aan te betreuren dat er slechts vijf spelers in het zesde team zitten. Marcel Scholten geeft aan dat er vaak nieuwe leden komen die extern willen spelen en dat er meerdere invallers zijn.

Het voorstel wordt aangenomen met 32 stemmen voor, 4 tegen en 4 onthoudingen.

12. Voorstel publicatie uitslagen en standen interne competitie op de website (bijlage 3)

De voormalig intern wedstrijdleader Marcel Scholten geeft aan dat de stand van de intern wedstrijdleader de rechtige stand is en de stand van Henks statistieken informatief is, maar dat ze wel zo veel mogelijk aan elkaar gelijk worden getrokken.

Hendrik brengt in dat de rating van Henk zijn statistieken wel relevant is voor plaatsing extern.

Marcel Scholten kaart aan dat dit voorstel over de stand en uitslagen gaat en niet over de rating.

Marcel geeft aan dat Sevilla de mogelijkheid heeft om de stand direct op een website te publiceren en dat hij er vanwege gezondheidsproblemen dit jaar niet aan toe was gekomen om het te implementeren. Daarnaast verwacht Marcel dat hij en Simon Tijhuis het binnenkort technisch werkend kunnen krijgen.

Henk van Lingen is ontevreden over de laatste regel in het voorstel waarin staat dat er vaak verschillen zitten tussen de stand van Henk zijn statistieken en de stand van de interne wedstrijdleader. Henk licht toe dat er meestal slechts enkele punten verschil tussen de standen is en dat dit zelden tot een verschil in de ranglijst leidt.

Laurens brengt in dat het voorstel naar zijn mening ging over het tijdig updaten van Henk zijn tabel en statistieken.

Henk Dissel legt uit dat het voorstel enkel gaat over het tijdig uploaden van de huidige stand en uitslagen en dat Henk zijn statistieken later kan updaten.

Hendrik geeft aan dat hij het technische probleem graag door leden van de club wil uitvoeren die daar een achtergrond in hebben, en niet dat dit opgepakt wordt door de interne wedstrijdleader.

Marcel Scholten brengt in dat het probleem al werd opgepakt voordat het voorstel werd ingediend.

Geurt zegt dat er enkel wordt gevraagd voor één echte stand en de uitslagen op de website direct na de speelronde.

Henk van Lingen licht toe dat het onmogelijk is om de stand op de statistieken pagina exact gelijk te trekken aan de stand op Sevilla. Hij voegt hieraan toe dat als leden slechts één stand willen zien dat het niet mogelijk is om de statistieken pagina draaiende te houden.

Arnold wil de interne wedstrijdleader niet opzadelen met extra tijdsdruk.

Mattieu zegt dat het voorstel enkel gaat over de stand en de uitslagen op de website, hoe dit gebeurt of wie het uitvoert maakt voor het voorstel niet uit.

Laurens geeft aan dat begin vorig seizoen er verschillen waren tussen de statistieken pagina en de stand op Sevilla.

Henk geeft aan dat dit kwam door een bug die er destijds was in Sevilla, maar die inmiddels is opgelost.

Hendrik kaart het probleem aan dat twee verschillende ranglijst systemen leiden tot twee verschillende standen en dat het uploaden van de Sevilla stand niet leidt tot het oplossen van het probleem.

Henk van Lingen geeft aan dat het direct uploaden van de stand het voordeel heeft dat leden direct de ranglijst kunnen zien en een inschatting kunnen maken van de indeling.

Arnold geeft aan dat het hem niet uitmaakt als er kleine verschillen tussen de stand op de website en de stand van de statistieken pagina.

Henk van Lingen geeft aan dat de indieners het eens moeten zijn over wat er in het voorstel staat over dat er slechts één stand mag zijn op de website. Indien dit het geval is dan kan de statistieken pagina niet meer worden bijgehouden.

Kees Volkers geeft aan dat het geen probleem is als er een tweede stand, die van de statistieken pagina, op een later moment wordt bijgehouden en incidenteel afwijkt.

Geurt kan zich hier ook in vinden. Hij vindt het enkel belangrijk dat op de website direct de stand en uitslagen worden gepubliceerd, of uiterlijk de volgende dag.

Het voorstel is zoals rondgestuurd met als toelichting dat de Sevilla-stand binnen een dag op de website wordt geplaatst, maar waarbij stand van de statistieken pagina nog steeds wordt bijgehouden.

Het voorstel wordt aangenomen met 22 stemmen voor, 5 tegen en 13 onthoudingen

13. Voorstel Kennemer combinatie trainingen

--Arnold van Gelder

Topschakers geven namens Kennemer Combinatie 8 online lessen van 1,5 uur voor alle verschillende niveau's. Als individueel kan je je hiervoor aanmelden en dan kost het 100 euro. Een club kan zich aanmelden voor 600 euro en dan kan ieder lid hiervan gebruikmaken. Hier heeft De Rode Loper in het seizoen 2023-2024 gebruik van gemaakt.

Voorstel: DRL doet als club mee aan de online lessen van de vereniging Kennemer Combinatie.
De baten zijn promotie voor de club en ondersteuning van de leden.

Arnold ligt het voorstel toe. Daarin brengt hij in dat de charme van de trainingen zijn dat er voor ieder niveau uitstekende trainingen worden gegeven en dat het een goede aanbieding is om als club hieraan mee te doen.

Marcel Scholten ligt toe dat het bestuur vorig jaar heeft gekozen om niet deel te nemen omdat er uit de enquête bleek dat er weinig animo voor was. Marcel geeft aan dat er ten minste aan twee voorwaarden moet worden voldaan alvorens er wordt besloten om aan de trainingen mee te doen. De eerste voorwaarde is dat er financiële dekking is, omdat er al een groot begroot verlies is. Ten tweede dat er genoeg interesse is vanuit de clubleden.

Coen Stehouwer vindt het een goed voorstel, omdat het voor nieuwe en beoogde leden een aantrekkelijk aanbod is en dit ons kan onderscheiden van andere schaakverenigingen.

Els brengt in dat de trainingen voor de lagere niveaus veel kinderen zich hadden aangemeld en dat zij dit juist als minder prettig ervaarde.

Henk van Lingen stelt als voorwaarde voor participeren om een inventarisatie te doen onder de leden naar de interesse voor de trainingen en daarbij een drempel in te stellen.

Arnold kan zich hierin vinden en stelt als aanvulling op het voorstel een drempel van tien leden voor.

Rene Verheesen vraagt naar de financiële dekking.

Marcel Scholten stelt een eigen bijdrage van 30 euro voor.

Arnold kan zich in een eigen bijdrage vinden, maar stelt 20 euro voor.

Justus is het eens met de eigen bijdrage, behalve voor nieuwe leden.

Het voorstel wordt in stelling gebracht met als amendement dat er een belangstelling moet zijn van minimaal 10 leden met een eigen bijdrage van 25 euro.

Het voorstel wordt aangenomen met 18 stemmen voor, 5 tegen en 17 onthoudingen.

14. Voorstel Liefde en Leedpot

--Arnold van Gelder

Oprichting Lief en Leed pot van €200, omdat de zorg voor de leden een verenigingstaak is, die bij ons meer aandacht verdient.

Ik wil die taak (attenties kopen+aanbieden), als vertegenwoordiger van de club, graag op me nemen.

Arnold licht zijn voorstel toe. Hij geeft hierin aan dat het sociale aspect van een club erg belangrijk is. Wat aandacht voor een persoon die dat nodig heeft en daarbij een klein geschenk, kan veel betekenen.

Henk van Lingen legt uit dat de club al rekening houdt met leden waarbij er iets aan de hand is. Er wordt bijvoorbeeld een kaart verstuurd getekend door de leden en dat hier al een post representatie voor is, op de balans. Henk vindt dat hier geen aparte post voor hoeft te komen of een verantwoordelijke.

Coen hecht veel waarde aan een club die nauw verbonden is met haar leden en vindt het een sympathiek voorstel.

Laurens kan zich vinden in het voorstel omdat hierdoor de zorg aan leden op een meer structurele manier wordt opgepakt.

Justus ziet er geen kwaad in om er een apart potje voor te maken als het toch al wordt uitgevoerd en voegt hieraan toe dat in zijn ervaring er sympathiek naar verenigingen wordt gekeken die actief betrokken zijn met de zorg naar haar leden.

Henk Dissel brengt in dat vanuit zichzelf mensen al het initiatief nemen om voor leden te zorgen, waarvan ze zien dat ze al een tijd niet aanwezig zijn.

Marcel geeft aan dat het voorstel om twee dingen gaat. Het eerste het aanmaken van een aparte pot en ten tweede het aanstellen van een functionaris en verantwoording van de uitgaven.

Arnold legt uit dat het niet één functionaris hoeft te zijn, maar dat het juist goed is om een groep te hebben van verschillende leden zodat er dekking is over heel de vereniging.

Kees Volkers brengt in dat er al aandacht wordt besteed vanuit het bestuur en dat die aandacht uit de persoon zelf moet komen en dat hier geen pot voor nodig hoeft te zijn.

Het voorstel wordt verworpen met 7 stemmen voor, 20 tegen en 13 onthoudingen.

15. Rondvraag

- a. Gert-Jan doet een oproep aan de aanwezigen om op vrijdagmiddag te helpen met het schaakcafé.
- b. Jaap doet een verzoek aan de leden om weer nieuwe nummers op te sturen naar de DRL top 100. Nummers van 5 jaar of ouder worden verwijderd.
- c. Marcel Scholten geeft aan dat iedereen welkom is om aan te geven dat zij mee willen helpen met een commissie. Ideeën zijn ook altijd welkom.

16. Sluiting

De vergadering wordt om 23:01 gesloten.